








ذي سبا في
بالاس دبي كريك هاربر

الوقت هبة ثمينة، ويجب أن نستغلّّّّ كلّّّّ فرصة لإثراء عقولنا وجسدنا 
ر منتجعنا  وروحنا كجزء من أسلوب حياة صحي وشمولي. يوفّّ
الصحي مجموعة فريدة من الطرق بدءاً من العلاجات التقليدية 

مت كلّّّّ  مّّ باللمس ووصولًاًًً إلى التجارب الحديثة المبتكرة تقنياً. صُُ
رحلة من رحلات المنتجع الصحي بعناية لتحفيز الحواس وضمان 

استرخائك المطلق، واستعادة نشاطك وحيويّّتك. ندعوك لتدلي ل 
نفسك في عالم من الفخامة الخالصة واستكشاف تجارب العافية 

الحقيقية والكشف عن إطلالتك الجديدة.

THE SPA AT PALACE
DUBAI CREEK HARBOUR
Time is a precious gift and, we should seize every opportunity to 
nourish our mind, body and spirit as part of a healthy and holistic 
lifestyle. Our spa provides a unique collection of modalities from 
traditional touch therapies to modern technologically innovative 
experiences. Each spa journey is carefully crafted to stimulate the 
senses and ensure you are fully relaxed, restored and rejuvenated. 
We invite you to immerse yourself in pure luxury, explore true 
wellness and reveal the new you.







العافية والاسترخاء الذهني
لّّ وأنت تقضي  ة التأمّّ انعم برحلة من العافية واغمر نفسك في قوّّ

تجارب فريدة لتجديد العقلّّ والجسم والروح. اسمح لكلّّّّ لمسة 
علاجية من معالجينا الموهوبين بتخفيف إرهاقك، وتهدئة آ لاًًمك، 

ة، وهي مصنوعة من  ز منتجاتنا بتركيبة خاصّّ وانعاش روحك. تتميّّ
الة بنسبة 100% لتعزيز فوائد هذه العلاجات  نات طبيعية فعّّ مكوّّ

زة ونتائجها. المميّّ

WELLNESS & MINDFUL HEALING
Embrace a journey of wellness and immerse yourself in the power of 
mindfulness as you encounter one-of-a-kind experiences to restore 
the mind, body and spirit. Allow the healing touch of our gifted 
therapists to alleviate your woes, soothe your aches and revive your 
true self. Our specially formulated products are made with 100% 
natural active ingredients to further enhance the benefits and results 
of these signature treatments.







750/900 درهم | 60/90 دقيقة ز  التدليك المعزّّّّ

عاد تصميمه بحرفية. دلّّ ل نفسك  د تجربتك مع علاجات التدليك من خلال نهج مُُ جدّّ
ة، بصحبة معالجينا ذوي الخبرة واللمسات  بسيمفونية من الأصوات والموسيقى الحيّّ

رنا ما كان يُُعرف في الماضي بجلسة عافية روتينية، وارتقينا به ليصبح الآن  الماهرة. لقد طوّّ
ل  م تقنية مبتكرة تتجاوز علاجات التدليك التقليدية، وتحوّّ اً فريداً لاًً يُُضاهى. نقدّّ عرضاً حيّّ

ر يبثّّّّ  ر باستمرار لمقطوعة موسيقية. إنّّه نظام متطوّّ ص ومتغيّّ كلّّّّ جلسة إلى أداء مخصّّ
الحياة في الأصوات، ليعكس بسلاسة الحركات الدقيقة والتفصيلية التي يؤديها معالجونا. 
ق فيها كلّّ لمسة على إيقاعات  صة لك رحلةًً شخصية، تُُنسّّ أصبحت جلسة التدليك المخصّّ

ة لاًً تُُضاهى. بهرة. اكتشف ا لاًًسترخاء في شكله الجديد عبر تجربة حسيّّ موسيقية مُُ

AUGMENTED MASSAGE 750/900 AED | 60/90 MINS

Revolutionise your massage experience with an artistically redesigned approach.
Immerse yourself in a symphony of live-generated sounds and music, expertly guided 
by the skilled touch of our therapists. What was once a routine wellness session is 
now elevated to a unique and exceptional live performance. Introducing an innovative 
technology that transcends traditional massage treatments, transforming each 
session into a bespoke and ever-changing interpretation of a musical score. A cutting-
edge system breathes life into sounds, seamlessly mirroring the nuanced gestures 
of our therapists. Your massage becomes a personalised journey, where every touch 
is harmonised with a musical masterpiece. Rediscover relaxation with a sensory 
experience like no other.





مة  علاجات الجمال الطبيعية المتقدّّ
من “تيم د. جوزيف” - إيطاليا

ها الاًًستفادة  تكمن الطبيعة في قلب الحياة وهي ضرورية لرفاهيتنا الشاملة. إنّّ
من قوة العلاجات العشبية المصنوعة من المكونات الطبيعية، جنباً إلى جنب 

مع التقنيات العلمية 100% المبتكرة لتتناغم مع الطبيعة ومواردها. استمتع 
بتجربة العناية العضوية بالبشرة بنسبة للحصول على أفضلّّ النتائج بأكثر 

الطرق الطبيعية.

NATURAL ADVANCED AESTHETICS 
BY TEAM DR. JOSEPH – ITALY
Nature lies at the heart of life and is essential for our holistic wellbeing. 
Tapping into the power of herbal remedies made with natural ingredients, 
combined with innovative scientific techniques to be in harmony with nature 
and its resources. Experience 100% organic skincare for the best results in 
the most natural way.



SUPREME ULTRASONIC FACIAL LIFT  850 AED | 90 MINS

Reveal a totally revitalised and more youthful appearance with advanced skincare 
technology in a unique facial experience using ultrasound frequencies. This cuttingedge 
procedure safely increases absorption of the natural active ingredients by penetrating 
the deepest layers of the skin to boost the natural benefits. The effects are immediate 
with visibly smoother and firmer skin after one treatment. For those interested in better 
ageing treatments this facial improves microcirculation and the formation of collagen 
and elastin for tighter skin texture and an irresistible glow.

ADVANCED BIO LIFTING FACIAL  1,100 AED | 120 MINS

This extraordinary facial treatment uses biodynamic lifting massage techniques tailored 
to your personal skin needs to provide immediately visible results. The biodynamic 
massage sculpts the facial tissues to produce a lifting effect that plumps, firms and 
reduces fine lines. The visible results after one treatment will leave your skin toned and 
hydrated with a fresh healthy glow. The natural choice for immediate lifting effect with 
maximum benefits for lasting results.

INTENSIVE PURIFYING FACIAL  750 AED | 60 MINS

Experience a deep cleansing facial that provides a noticeably radiant and 
evencomplexion. Perfect for all skin types and for those who desire a detoxifying facial 
that also hydrates. The active ingredients in this treatment will purify, refine pores, 
remove excess and provide healthy luminous skin.



850 درهم | 90 دقيقة علاج شدّّ الوجه الفائق بالموجات فوق الصوتية  

مة  د تماماً وأكثر شباباً وحيوية مع تقنية العناية بالبشرة المتقدّّ اكشفي عن مظهر متجدّّ
ر  دات الموجات فوق الصوتية. يعملّّ هذا الإجراء المتطوّّ في تجربة فريدة لعلاج الوجه باستخدام تردّّ

الة بشكلّّ آمن عبر اختراق أعمق طبقات البشرة  نات الطبيعية الفعّّ على زيادة امتصاص المكوّّ
لتعزيز الفوائد الطبيعية. تأثيرات فورية مع بشرة أكثر نعومة وتماسكاً بشكلّّ واضح بعد جلسة 
ن علاج الوجه هذا  م في العمر، يُُحسّّ ين بأفضلّّ علاجات علامات التقدّّ علاج واحدة. وبالنسبة للمهتمّّ

الدورة الدموية الدقيقة وتكوين الكو لاًًجين والإيلاستين للحصول على ملمس بشرة مشدود 
أكثر ولمعان لاًً يقاوم.

1,100 درهم | 120 دقيقة مة   شدّّ الوجه بطريقة بيولوجية متقدّّ

مة  يستخدم علاج الوجه المبهر هذا تقنيات تدليك ديناميكي حيوي لشد البشرة مصمّّ
يصاً حسب احتياجات بشرتك الشخصية لتوفير نتائج ملحوظة على الفور. يعملّّ التدليك  خصّّ

ها، ويقلّّّّ ل  الديناميكي الحيوي على نحت أنسجة الوجه لإضفاء تأثير يملأ البشرة، ويشدّّ
بة  الخطوط الدقيقة. ستترك النتائج المرئية بعد جلسة علاج واحدة بشرتك متناغمة ومرطّّ

بلمعان صحي منعش. الخيار الطبيعيّّ للحصول على نتائج فورية مع أقصى قدر من المزايا 
للحصول على نتائج دائمة.

750 درهم | 60 دقيقة ف لتنقية الوجه   علاج مكثّّّّ

ر بشرة مشرقة ومتجانسة بشكلّّ ملحوظ. استمتعي بتجربة تنظيف عميق للوجه يوفّّ
ص من السموم إلى جانب  مثالي لجميع أنواع البشرة ولمن يرغبون في علاج للوجه للتخلّّ

الة في هذا العلاج على تنقية المسام وتحسينها  نات الفعّّ الترطيب أيضاً. تعملّّ المكوّّ
وإزالة الفائض منها لتمنحك بشرة مشرقة وصحية.



علاجات التدليك ورفاهية الجسم
استكشف الفخامة الحقيقية لتغذية عقلك، وجسمك، وروحك مع أحد علاجات 

بين تدريباً عالياً  صة. ضع ثقتك في مهارات معالجينا المدرّّ الجسم المخصّّ
لتقديم خدماتهم بلمستهم العلاجية. دلّّ ل نفسك بالقوى العلاجية الطبيعية 
الة ومضادات الأكسدة الموجودة في منتجاتنا الفاخرة.  نات النباتية الفعّّ للمكوّّ
د صداها في أعماقك لتكشف عن قوة العافية الحقيقية. تابعنا في رحلة سيتردّّ

MASSAGES & BODY WELLBEING
Explore true luxury to nourish your mind, body and spirit with one of our 
bespoke body treatments. Trust in the skills of our highly trained therapists 
to serve you with their healing touch. Pamper yourself with the natural 
healing powers of botanical active ingredients and antioxidants found in our 
premium products. Follow us on a journey that will resonate deep with you 
to unfold the power of true wellness.







BESPOKE RITUAL  650/750 AED | 60/90 MINS

Personalised Full Body Massage

Allow our skilled professionals to curate a unique massage therapy experience that will 
exceed all your expectations. Receive a consultation to address your personal concerns 
and issues with customised massage techniques for maximum results. Enjoy a massage 
with perfect pressure to those precise points to soothe and relieve your muscle tension 
while you drift off on a cloud of pure relaxation.

650/750 درهم | 60/90 دقيقة صة  طقوس مخصّّ

جلسة تدليك شخصي للجسم بالكاملّّ

عاتك.  اسمح لطاقمنا من المحترفين المهرة بتنظيم تجربة علاج تدليك فريدة ستتجاوز كلّّّّ توقّّ
احصلّّ على استشارة لمناقشة تساؤ لاًًتك ومشكلاتك الشخصية فيما يتعلق بأساليب التدليك 

صة للحصول على أفضلّّ النتائج. استمتع بجلسة تدليك بالضغط المثالي على تلك  المخصّّ
ر العضلات أثناء الاًًستمتاع على سحابة من الاًًسترخاء التام. النقاط الدقيقة لتهدئة وتخفيف توتّّ

650/750 درهم | 60/90 دقيقة ر من تيم د. جوزيف  الاسترخاء العميق والتحرّّ

تدليك الأنسجة العميقة

صة تخترق أعمق طبقات العضلات لتحسين المرونة والدورةالدموية  خدمة علاج تدليك مخصّّ
مع تقلي ل الألم أيضاً. باستخدام مزيج من المعالجة اليدوية مع الضغط الثابت البطيء 

د السلبي المتحركة، سيعملّّ المعالجون على تفتيت الأنسجة الندبية  وتقنيات التمدّّ
ز زيوت العلاج العطرية المصنوعة خصيصاً لدينا بأنها عضوية بنسبة  ر. تتميّّ وتقلي ل التوتّّ

ع إلى علاج تدليك  الة لتعزيز فوائد هذا العلاج ونتائجه. إذا كنتََ تتطلّّ نات فعّّ 100% مع مكوّّ
ن مرونتك ونطاق حركتك، فإن هذا العلاج هو هديتنا لك. بلمسة أقوى تُُحسّّ

DEEP RELAX & RELEASE BY TEAM DR. JOSEPH  650/750 AED | 60/90 MINS

Deep Tissue Massage

A customised massage therapy service that penetrates the deepest layers of muscle to 
improve flexibility and circulation while also reducing soreness. Using a combination 
of manual manipulation with slow firm pressure and mobilising passive stretching 
techniques our therapists will break up scar tissue and reduce tension. Our specially 
formulated aroma therapy oils are 100% organic with active ingredients to intensify the 
benefits and results of this treatment. For a massagewith a stronger touch that improves 
your flexibility and range of motion, this treatment is our gift to you.



THAI FUSION  650/750 AED | 60/90 MINS

Dry Massage with Stretching Movements

Explore our modern approach to Thai Massage, an exceptional combination of slow 
rhythmic compressions, acupressure points and stretches engaging your body’s 10 Sen 
energy lines with oil.

MOMS TO BE  650 AED | 60 MINS

Prenatal Massage

Gentle and designed to relieve the pains and strains of pregnancy, enhance the function 
of muscles and joints; improves circulation and relieves mental and physical fatigue. 
This massage will be performed side-lying in order to ensure maximum posture comfort. 
Please note prenatal massage is only available for women between their 14th and 33rd 
weeks of pregnancy. To avoid any complications please consult your doctor prior to 
your booking.

SOOTHING FOOT MASSAGE  350 AED | 30 MINS

Foot & Lower Leg Massage

Relieve your sore feet and your overall health with a soothing foot massage. Our skilled 
therapists will combine massage and acupressure of the lower leg and foot to stimulate 
natural healing.



650/750 درهم | 60/90 دقيقة تدليك تاي فيوجن 

تدليك جافّّ مع حركات تمدديّّة

استكشف نهجنا الحديثّّ للتدليك التايلاندي، وهو مزيج مذهلّّ من ضغطات إيقاعية
دات على طول خطوط طاقة الجسم العشرة بالزيوت. بطيئة، ونقاط الوخز بالإبر، وتمدّّ

تدليك للحوامل  650 درهم | 60 دقيقة

تدليك ما قبلّّ الولاًًدة

م لتخفيف آلاًًم وإجهادات الحملّّ، وتعزيز وظيفة العضلات والمفاصلّّ،  علاج لطيف ومصمّّ
وتحسين الدورة الدموية، وتخفيف التعب الذهني والبدني. سيكون هذا التدليك في 
وضعية الاًًستلقاء على الجانب لضمان أقصى درجات الراحة في وضعية الجسم. يُُرجى 

ر فقط للنساء الحواملّّ بين الأسبوع الرابع عشر  ملاحظة أنّّ تدليك ما قبلّّ الولاًًدة متوفّّ
ب أيّّ مضاعفات، يُُرجى استشارة طبيبكِِ قبلّّ  والأسبوع الثالثّّ والثلاثين من الحملّّ. لتجنّّ

الحجز.

350 درهم | 30 دقيقة ئ للقدمين  تدليك مهدّّ

تدليك القدمين وأسفلّّ الساقين

ئ للقدمين. سيجمع  تك العامة من خلال علاج التدليك المهدّّ ف من ألم قدميك وصحّّ خفّّ
المعالجون المهرة بين التدليك والوخز بالإبر في أسفلّّ الساقين والقدمين لتحفيز 

الاًًستشفاء الطبيعي.



DETOXIFYING FANGO  350 AED | 30 MINS

Body Wrap

Enjoy an indulgent full body wrap to improve circulation, remove toxins and experience 
deep hydration of your skin. With our highly effective 100% organic products you will be 
cocooned in pure bliss.

AROMA-SALT SCRUB  350 AED | 30 MINS

Body Exfoliation

Invigorate your senses with our deep detox exfoliating body scrub. This treatment gently 
polishes your skin with natural apricot kernel crystals and a special blend of certified 
organic plant extracts.



350 درهم | 30 دقيقة إزالة السموم بالفانجو  

لفّّ الجسم

استمتع بعلاج لفّّ الجسم بالكاملّّ لتحسين الدورة الدموية، وإزالة السموم، وانعم
بترطيب عميق لبشرتك. ستغمرك السعادة الخالصة، بفضلّّ منتجاتنا العضوية عالية

الفعالية بنسبة 100% .

350 درهم | 30 دقيقة التقشير بالملح والزّّيوت العطرية  

تقشير الجسم

ك مع علاجنا لتقشير الجسم العميق لإزالة السموم. يعملّّ هذا العلاج على  د حواسّّ جدّّ
ورات نواة المشمش الطبيعية ومزيج خاصّّ من  صقلّّ بشرتك بلطف باستخدام بلّّ

المستخلصات النباتية العضوية المعتمدة.





حمام فيوجن
من ميزّّون داسا، المغرب

مزيج من الطقوس المغربية المستوحاة من تقاليد الحمام القديمة

HAMAM FUSION
BY MAISON D’ASA – MOROCCO
Fusion Moroccan rituals inspired by the traditions of Hammam



NEROLI ESCAPE  650 AED | 60 MINS

Full Body Scrub and Wrap

Treat yourself to this skin-smoothing treatment with sweet orange and neroli which lifts 
the spirits and energies the mind.

DETOX BODY CLEANSE  650 AED | 60 MINS

Body Detox Treatment

Discover exfoliating zesty ritual to detox and brighten your skin, with essence of 
Green tea and Verbena.

MOROCCAN FUSION TREATMENT  650/750 AED | 60/90 MINS

Hammam Fusion

Inspired by traditional Moroccan Hammam, woody essences combined with sandalwood 
take you on a sensorial cleansing ritual.



نيرولي إسكيب  650 درهم | 60 دقيقة

تقشير وتغلي ف كاملّّ الجسم

امنحوا أنفسكم لحظات من الراحة والعناية مع علاج فريد يجمع بين سحر
البرتقال الحلو ورقة زهر البرتقال، ويضفي شعوراً بالتجديد والاًًنتعاش لاًًيضاهى.

650 درهم | 60 دقيقة تنظيف الجسم والتخلص من السموم

علاج التخلص من سموم الجسم

اكتشفوا طقوس التقشير المنعشة للتخلص من سموم الجسم وتفتيح
البشرة، مع خلاصات الشاي الأخضر وعشبة الليمون.

650/750 درهم | 60/90 دقيقة علاج فيوجن المغربي 

حمام فيوجن

استوحي هذا العلاج من تقاليد الحمام المغربي الأصيلة، حيثّّ تمتزج الخلاصات
الخشبية مع خشب الصندل وتأخذكم في طقوس تنظيف تثير الحواس.



SCHEDULING AN APPOINTMENT

Contact our Spa Reception for guidance in booking the right treatment for 
you. In-house guests can press the spa button on their room telephone 
+971 4 559 8844. To ensure your preferred time, we recommend booking 
in advance.

WHEN TO ARRIVE

Kindly arrive at least 30 minutes before your appointment to enjoy the 
serenity of the spa and our facilities. Please be advised that late arrivals 
may result in reduction of your treatment time.

OPENING HOURS

Open daily from 10 AM to 10 PM. Services and facilities are for the use of 
guests 16 years of age and above.

HOW TO USE THE SPA AT
PALACE DUBAI CREEK HARBOUR







تحديد موعد

تواصلّّ مع مكتب استقبال ذي سبا للحصول على إرشادات بشأن حجز 
العلاج المناسب لك. يمكن لنزلاًًء الفندق الضغط على زرّّ المنتجع الصحي 

لّّ،  الموجود على هاتف غرفهم 8844 559 4 971+ لضمان وقتك المفضّّ
نوصي بالحجز مسبقاً. 

وقت الوصول

يُُرجى الوصول في غضون 30 دقيقة على الأقلّّّّ قبلّّ موعدك للاستمتاع 
ر قد يؤدّّي  بهدوء المنتجع الصحيّّ ومرافقنا. يُُرجى العلم بأن الوصول المتأخّّ

إلى تقليص زمن جلستك العلاجية.

ساعات العمل

يومياً من الساعة 10:00 صباحاً وحتى الساعة 10:00 ليلًاً.
صة للأشخاص البالغين من العمر 16 عاماً وأكثر. الخدمات والمرافق مخصّّ

كيفية الاستفادة من خدمات ذي سبا 
في بالاس دبي كريك هاربر



SPA ETIQUETTE AND DIGITAL DETOX

Please respect all spa guests’ right to privacy and serenity. The Spa is a 
mobile and smoke-free zone. Please ensure mobile phones are switched 
off or on silent mode. The Spa will provide towels, slippers and all other 
amenities required.

HEALTH CONDITION

When making your spa reservation, kindly advise us of any health 
conditions, allergies or injuries which could affect your service.

PREGNANCY (FOR 4TH MONTH AND ABOVE)

We have exclusively-designed treatments for expectant and nursing 
mothers. Please allow our team to help you select the treatments most 
suitable for you during this particular time.

All prices are inclusive of 10% service charge, 7% municipality fee and 5% VAT.







ص من الأجهزّّة الإلكترونية آداب المنتجع الصحي والتخلّّ

ة  يُُرجى احترام حقوق جميع ضيوف المنتجع الصحي في الخصوصيّّ
والسكون. ذي سبا هو منطقة غير مسموح فيها بالتدخين واستخدام 

ال أو ضبطه على الوضع  ال. يُُرجى التأكد من إغلاق الهاتف الجوّّ الهاتف الجوّّ
ين وجميع وسائلّّ الراحة الأخرى التي  ر ذي سبا مناشف وخفّّ الصامت. سيوفّّ

قد تحتاج إليها.

ة الحالات الصحيّّ

عند إجراء الحجز في المنتجع الصحي، يُُرجى إبلاغنا بأيّّ حالاًًت صحية أو 
حساسية أو إصابات قد تؤثّّر على خدمتك.

الحمل )الشهر الرابع وأكثّّر(

مة حصريّّاً للأمهات الحواملّّ والمرضعات. يُُرجى السماح  لدينا علاجات مصمّّ
لفريقنا بمساعدتكِِ في اختيار العلاجات الأنسب لكِِ خلال هذا الوقت التحديد.

جميع الأسعار شاملة %10 رسوم الخدمة، و %7 رسوم البلدية، و %5 ضريبة القيمة المضافة.



GIFT VOUCHERS

Gift vouchers are an ideal present for that special someone and are 
available for all treatments and products. Gift vouchers are non-refundable 
and must be presented at the time of treatment or purchase.

CANCELLATION POLICY

Please notify The Spa at least 24 hours in advance, should you need to 
cancel or reschedule to avoid a 100% charge for the service. Booking must 
be secured with a credit card.

PERSONAL VALUABLES

Lockers are provided for your personal items however, we do not 
recommend that you wear jewellery during your visit to The Spa. If you are 
a hotel guest, we advise you to store all personal valuables in the safety 
deposit box located in your room.

All prices are inclusive of 10% service charge, 7% municipality fee and 5% VAT.







قسائم الهدايا

رة لجميع  ز، وهي متوفّّ تُُعدّّ قسائم الهدايا هدية مثالية للشخص المميّّ
العلاجات والمنتجات. قيمة قسائم الهدايا غير قابلة للاسترداد، ويجب 

تقديمها عند الحضور للعلاج أو لشراء منتج.

سياسة إلغاء الحجزّّ

يُُرجى إخطار ذي سبا قب ل 24 ساعة على الأقلّّ، إذا كنت بحاجة إلى الإلغاء 
ب دفع رسوم الخدمة كاملةًً. يجب تأمين جميع  أو إعادة الجدولة لتجنّّ

الحجوزات بواسطة بطاقة ائتمان.

ة المقتنيات الشخصيّّ

ة؛ ومع  ر وحدات خزائن بالمنتجع الصحيّّ لحفظ المقتنيات الشخصيّّ تتوفّّ
ذلك، لاًً ننصح بارتداء المجوهرات خلال زيارتك إلى ذي سبا. إذا كنت نزيلًاً في 

الفندق، ننصح بالاًًحتفاظ بجميع مقتنياتك الثمينة في الخزنة الموجودة 
داخلّّ غرفتك.

جميع الأسعار شاملة %10 رسوم الخدمة، و %7 رسوم البلدية، و %5 ضريبة القيمة المضافة.












